



Mingzhi Li

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Li joined Han Kun Law Offices in October 2022, prior to which he worked at a local law firm in China.

Mr. Li focuses on dispute resolution, assisting the firm's litigation and arbitration team. His practice covers contractual disputes, construction law practice, and cross-border disputes.

Before joining Han Kun, Mr. Li focused on construction law practice, particularly in overseas construction project dispute resolution. He has previously appeared before CIETAC, BIAC, and local courts in China and has experience in mediation and bankruptcy procedures.

EDUCATION

Mr. Li obtained his Bachelor of Laws degree in 2016 from Peking University. In 2017, he obtained an LL.M. degree from the University of Hong Kong. He also received a J.D. degree from the Chinese University of Hong Kong in 2019.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



李明之

北京

业务领域

- 争议解决

工作经历

李明之律师从 2020 年开始从事律师工作，并于 2022 年 10 月加入汉坤律师事务所北京办公室。

李明之律师专注于争议解决领域，并协助汉坤的商事诉讼及仲裁团队。他的业务涉及合同纠纷、建设工程纠纷以及跨境争议解决业务等。

加入汉坤之前，李明之律师曾在国内某律所从事建设工程领域业务，在建设工程争议解决领域特别是海外工程纠纷领域积累了经验。他在贸仲、北仲以及国内地方法院均有出庭经验，并在破产和调解程序中协助并代表客户。

教育背景

李明之律师于 2016 年获得北京大学法学学位，于 2017 年获得香港大学法律硕士学位，并于 2019 年获得香港中文大学法律博士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文